
 

 

 

 

 

Aan: College van Burgemeester en wethouders 

 

 

Betreft: vragen ex art. 71 RvO  Verkoop Woningen Lagelandstraat door Heimstaden 

 

Geacht college,  

 

 

Naar aanleiding van het bovenstaande wil de SP u de volgende vragen stellen: 

 

1. Bent u op de hoogte van de verkoopplannen van Heimstaden van deze huizen in de 

Bomenlandflat? Zo ja, wat vindt u hier van? 

2. Vindt u, net als onze fractie, het asociaal dat ze de huizen in de verkoop zetten wan-

neer huurders opkomen voor hun rechten?   

3. De SP zou deze huizen graag behouden voor de sociale huursector. Vindt u dat een 

goed idee? Zo nee, waarom niet? 

4. Bent u het met ons eens dat huurhuizen beter door woningbouwcorporaties verhuurd 

kunnen worden dan door investeerders? Zo nee, waarom niet? 

5. Onze fractie vindt het een goed idee om deze huizen over te laten gaan naar een 

woningbouwcorporatie. Bent u dat met ons eens? Zo nee waarom niet? 

6. Goed onderhoud en deze huizen kunnen zo worden toegevoegd aan de sociale 

huurwoningvoorraad. Hoeft niet gesloopt te worden voor nieuwbouw. Dit is een mooi 

voorbeeld van ‘laaghangend fruit’ wat ons betreft. Deelt u de mening? 

7. Bent u bereid gebruik te maken van voorkeursrecht om deze woningen in publieke 

handen te houden? Zo nee, waarom niet? 

8. Bent u het met de fractie van de SP eens dat dit een uitgelezen kans is voor de op-

richting van een gemeentelijk woningbouwbedrijf? Zo nee, waarom niet? 

9. Welke keuze gaat u maken? Staat u voor de huurders en woningzoekenden en bent 

u bereid te onderzoeken hoe deze huizen te behouden? Of laat u het aan de eige-

naar en laat u deze woningen over aan de grillen van de markt?  

 

 

 
 

Met vriendelijke groet,  

 

Bram Roovers 

SP 

 


